
 

 

 

 

 

 

Ahoj, 

jmenuji se Petr Gonda a studuji třetí ročník magisterského studijního programu Učitelství 

pro 1. stupeň základních škol. 

Jako student ZS1 bych rád zastupoval zájmy právě tohoto oboru v malém senátu, ale 

samozřejmě budu hájit i potřeby všech ostatních studentů naší fakulty.  

Chci se podílet na zlepšování studijních podmínek, a proto je mým jedním z cílů, aby se na 

naší fakultě otevřel podobný nepovinný předmět jako POHA na FIM, který by nabízel 

možnosti sportovního vyžití pro studenty PdF. Vím, že tento předmět je velmi populární mezi 

studenty napříč fakultami, ale často se na něj právě nedostanou všichni zájemci. Chtěl bych 

toto změnit! 

Myslím si, že mám dobré komunikační schopnosti a rád spolupracuji s ostatními. Za téměř 

šest semestrů jsem také nasbíral dost zkušeností, co a jak kde (ne)funguje. Pokud se stanu 

členem malého senátu, budu se snažit více přiblížit jeho práci a význam ostatním, protože je 

to součást fakulty, která se podílí na jejím chodu. 

Máte pocit, že Vaše názory a potřeby nejsou dostatečně zastoupeny na naší fakultě? Pak 

máte jedinečnou příležitost to změnit. Budu moc rád za Vaši účast a každý Váš hlas v 

dubnových volbách! Jsem otevřený všem podnětům od Vás – studentů, kolegů a kamarádů. 

Posunu je dál, aby nezapadly a byly slyšet. 

Díky moc! 

petr.gonda@uhk.cz 


